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Rastilan kentän jäädyttäminen

Ehdotan valtuustoaloitteella, että Vuosaaressa Vuoniitynperuskoulun Venemestarintie 14 toimipisteen 
vieressä oleva hiekkakenttä liitetään pakkasilla Helsingissä luistinradaksi jäädytettävien kenttienjouk-
koon. Saamani palautteen mukaan useat koulun oppilaat ja heidän vanhempansa sekä koulun henki-
lökunnan edustajat ovat toivoneet luistelumahdollisuuttakyseiselle kentälle yli kymmenen vuotta. Kou-
lun ohella jäädytetty kenttä voisi palvella laajasti niin Rastilan kuin Rastilankallionkin alueiden asukkai-
ta sekä läheisen leirintäalueen asiakkaita. Kenttä sijaitsee koulun piha-alueella, joten jäädytys edellyt-
tänee toimialojen välistä yhteistyötä. 

Olen jättänyt lokakuussa 2019 kaupunkiympäristön palautejärjestelmän kautta ehdotuksen kentän liit-
tämisestä jäädytettävien joukkoon, mutta en ole saanut useista lisätiedusteluistani huolimatta kahdes-
sa kuukaudessa selkeää vastausta, onko ehdotus mahdollista toteuttaa vai ei. Tämän johdosta pää-
dyin tekemään asiasta aloitteen kaupunginhallitukselle. Samalla toivon kaupungin palautekäytäntöjen 
kehittämistä toimialoilla niin, että vastaus tämänkaltaiseen kysymykseen on mahdollista saada koh-
tuullisella ajalla ja vaivalla.
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